
PROTOKÓŁ Nr XXIV/12 

z sesji Rady Gminy Łubnice 

odbytej dnia 1 października 2012 roku 

  

  
W sesji udział wzięli wszyscy radni. 

  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

  
1.     Anna Grajko – Wójt Gminy 

2.     Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy 

3.     Danuta Lasota – Skarbnik Gminy 

  

Przyjęto protokół z poprzedniej sesji. 

  

Proponowany porządek obrad:  

  

1.     Podjęcie decyzji w sprawie przystąpienia do Rzędowa. 

2.     Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 

3.     Uchwalenie „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu gminy 

Łubnice na lata 2012-2015 ( z uwzględnieniem perspektyw do 2032 r.) 

4.     Informacja Wójta Gminy o bieżącej pracy między sesjami. 

5.     Sprawy różne i interpelacje. 

  

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

  

Ad. 1 

  

P. Wójt – ustawa o gospodarce odpadami komunalnymi wprowadza rewolucyjne zmiany, są 

to zmiany, które dotyczą odpłatności mieszkańców. Gmina będzie właścicielem śmieci i 

będzie organizować przetarg na ich wywóz i utylizację. Zasada generalna będzie taka, że 

gmina nie może w sposób oficjalny dopłacać do śmieci wszystkie koszty mają pokrywać 

mieszkańcy. Gminy będące w związku wystąpiły z koncepcją żeby powierzyć uchwałą te 

zadania związkowi. Przystąpienie do tego ma swoje plusy i minusy. Do wspólnej gospodarki 

śmieciami przystąpiło 7 gmin  a reszta nie. Koncepcja polega na tym, że będzie biuro, które 

zatrudni 9 osób, natomiast w gminie byłby pełnomocnik biura. Na naszą gminę przewidziano 

0,2 etatu. Opłaty są na zasadzie podatku. Koszty utrzymania biura wliczane by były do 

kosztów śmieci na mieszkańca. Związek decydowałby jak ustala się opłaty. Koncepcja 

opracowana dla związku jest taka żeby ustalić opłatę od gospodarstwa domowego, co jest 

niesprawiedliwe. Poddano propozycję żeby gospodarstwa podzielić na 3 grupy ( 1-2 osoby, 3-

4 osoby i powyżej 4), natomiast jak nie będą mieszkańcy płacić to obciążą gminę w formie 

składki. Jak nie przystąpimy to wycofanie ze związku a udziały za składki przejdą do spółki. 

P. Przew. – jeśli byśmy nie przystąpili to oni maja obowiązek nasze śmieci zabrać 

P. Wójt – tak, bo to spółka będzie brać 

P. Przew. – czyli rozumiem, że nie przystąpienie do związku i opracowanej koncepcji jest 

korzystniejsze, bo będzie mieli wpływ na ustalenie odpłatności 

  

Rada opowiedziała się za nie przystępowaniem do związku. 

  

Ad. 2 



  

P. Skarbnik – zwiększenie dotyczy 50 tys. na oczyszczalnie przy szkole w Gacach i 150 tys. 

na bieżące utrzymanie dróg, natomiast zmniejszenie dotyczy oczyszczalni przydomowych 

wynika ono z kwoty po przetargowej. 

Uchwała Nr XXIV/80/12 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 

jako załącznik do niniejszego protokołu. 

Podjęta jednogłośnie. 

  

Ad. 3 

  

P. Przew. – na jednej z poprzednich sesji zadecydowaliśmy o składaniu wniosku o środki na 

usuwanie azbestu, żeby taki wniosek złożyć musimy mieć zatwierdzony uchwałą regulamin 

usuwania azbestu. Jak pamiętacie była firma, która robiła nam inwentaryzację azbestu i 

jednocześnie opracowała program, którego integralną częścią jest regulamin usuwania 

azbestu.  Program ten jest zamieszczony na BIP każdy mógł i może się z nim zapoznać. Ja 

zapoznam z uchwałą i regulaminem, ponieważ cały program ma około 4000 stron. 

Uchwała Nr XXIV/81/12 

w sprawie uchwalenia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu gminy 

Łubnice na lata 2012-2015 ( z uwzględnieniem perspektyw do 2032 r.) 

jako załącznik do niniejszego protokołu. 

Podjęta jednogłośnie. 

  

Ad. 4  

  

P. Wójt – ponieważ od poprzedniej sesji upłynęło nie wiele czasu i na dodatek w tym okresie 

byłam za granicą, to i nie wiele mam do informowania. W zasadzie uczestniczyłam tylko w 

spotkaniu związku w Rzędowie, co omówiłam wcześniej. 

Ad. 5 

  

Podanie Państwa Wójcików o kontener. 

P. Wójt – kontener rzeczywiście stoi pusty ale był oddany w dożywocie dla Pani Krystyny 

Woś a ona żyje tylko w tej chwili przebywa w domu opieki. 

P. Walęzak – Ci Państwo nie są naszymi mieszkańcami, jestem przeciwny przekazywania im 

tego, stoi i niech stoi, i w papierach będziemy mieć dobrze. 

P. Wójt – fakt, nie jest naszym mieszkańcem, jeśli mielibyśmy go sprzedawać za marne 

grosze to lepiej niech stoi a w razie „W” to nam się przyda, czyli rozumiem, że tak mam 

odpisać. 

Rada jednomyślnie opowiedziała się za nie sprzedawaniem kontenera. 

  

Podanie Pana Kalinowskiego o zakup gruntu 

P. Wójt – skoro użytkuje to chcieliśmy żeby podpisał umowę dzierżawy ale nie chce. Były 2 

przetargi nie kupił i teraz chce negocjacje ale powiedział, że 2 tys. nie więcej. 

P. Polak – jest to ziemia rodzinna nikt tam nie pójdzie, zaproponować mu 3 tys. sprzedać i 

spokój a tak to się będzie ciągnąć w nieskończoność 

P. Nowak – tam żaden rozsądny człowiek nie przyjdzie, bo chyba tylko na kłopot 

P. Skiba – 5 tysięcy jak chce a jak nie to niech stoi albo niech schodzi z pola, bo bierze dopłat 

tysiąc złotych albo i więcej i śmieje się z nas. 

Ustalono: komisja powołana do przeprowadzenia przetargu niech przeprowadzi negocjacje  



P. Wójt – zgłosił się Pan jako zainteresowany otwarciem punktu skupu żywca, powiedziałam 

mu, że wszelkie pozwolenia i uzgodnienia z odpowiednimi służbami bierze na siebie żeby 

znowu Pani Słomka nie przyjeżdżała do Urzędu i straszyła nas karami. Zaczął od weterynarii, 

która w jako pierwsze zadanie postawiła ogrodzenie placu. Jest to teren zabytkowy więc musi 

uzyskać pozwolenie od konserwatora. W Sanepidzie też by załatwiał sam. Chciałabym 

uzyskać Państwa opinię w tej sprawie, bo żeby sam mógł załatwić ogrodzenie trzeba mu dać 

prawo do dysponowania działką. 

Decyzja Rady: potrzeba istnienia takie punktu jest, chce niech robi. 

 

Podanie Kalitów w sprawie sieci wodociągowej – nie przewidujemy rozbudowy sieci 

wodociągowej w najbliższych latach. 

  

P. Przew. –  Czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, nie widzę, wobec czego zamykam obrady 

dzisiejszej sesji. 

  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Protokołowała: 
 


